

## 如何換領優惠？

### 於門市使用優惠

1. 於 Diverxu 分店使用優惠
2. 付款前向職員出示此電子優惠券以享用優惠

### 於網店使用優惠

1. 進入 Diverxu [網店](#)
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

## How to redeem offers?

### Purchase at store

1. Visit Diverxu store to redeem offers
2. Present e-Coupon to frontline staff when ordering to enjoy the offer

### Purchase via eShop

1. [Click here](#) to enter Diverxu eShop
2. Select products and add to cart
3. Input coupon code when proceed checkout to enjoy discount

## 條款及細則

- 此優惠只適用於由 2021 年 7 月 9 日至 2021 年 10 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2021 年 10 月 31 日 11:59pm 前使用、逾期無效恕不補發。
- 所有貨品不設退換及退款。
- 如閣下於收貨後發現產品出現產品已損壞、包裝不完整、出現品質問題、遺漏或錯誤送遞產品，可於收貨日期的 1 天內向 Diverxu 申請更換。
- 不適用於禮籃、禮品套裝、葡萄酒及配件。
- Diverxu 保留修改、取消有關條款及活動之權利，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，Diverxu 保留最終決定權。

DIVERXU

pruworks

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 9 July 2021 until 31 October 2021.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 October 2021, after which it will be invalid.
- Products sold are not exchangeable nor refundable.
- Merchandise may be returned or exchanged within one (1) day of receipt if the merchandise you ordered are faulty, defective or damaged (with no fault on your part), or the merchandise are not what you ordered, or the delivery is of an incorrect quantity.
- Not applicable for Hamper, Gift set, Wine & Accessories.
- Diverxu reserves the right to amend the terms & conditions without prior notice. You should review these terms and conditions before submitting any order.
- In case of any dispute, Diverxu reserves the right for final decision.